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ورزش

AFC با اعلام

 فغانی رسما داور لیگ استرالیا شد
داور بین المللی کشورمان 
بــه  مهاجــرت  از  پــس 
استرالیا به یکی از داوران 
لیگ این کشور تبدیل شد.
فغانــی قبــل از مهاجــرت 
گفتــه بــود کــه احتمــالا 
مشکلی برای قضاوت در 
بازی های لیگ اســترالیا 

نخواهــد داشــت. حــالا در 
اولین روزهای حضور فغانی 

در این کشــور، کنفدراســیون 
فوتبال آسیا اعلام کرد که او به یکی 

از داوران تمام وقت لیگ فوتبال استرالیا تبدیل شده 
است. صفحه رسمی توئیتر AFC نوشت: علیرضا فغانی 
یکی از برتریــن داوران جهــان، داور تمــام وقت  لیگ 
اســترالیا در فصــل 20-2019 خواهد بــود. رقابت 
های این فصل لیگ استرالیا از روز یازدهم اکتبر امسال 

یعنی حدود 20 روز آینده آغاز می شود.

مبارزه کوراش  کاران در جام »ترمز«

تیم منتخــب کــوراش جوانــان خراســان رضــوی در 
رقابت هــای جایزه بــزرگ ازبکســتان به میــدان می 
رود. رقابت های جایــزه بزرگ کوراش ازبکســتان به 
نام جام »ترمز« از 12مهــر در اوزان، منهای ۵۵، 66، 
۷3، 81، 90 کیلوگرم و مثبت 100کیلوگرم برگزار 
می شود. تیم منتخب جوانان کوراش خراسان رضوی 
به عنــوان نماینده ایــران بــا هدایت علــی معلومات و 
سرپرســتی ســیدهادی طباطبایی در این مسابقات 
شرکت خواهد کرد. جوایز نفرات برتر به ترتیب سه، دو 
و هزار دلار تعیین شده است.همچنین جعفر پهلوانی، 
نایب قهرمان بازی های آسیایی جاکارتا و نایب قهرمان 
جهــان در ســال2019، بــرای شــرکت در وزن آزاد 
بزرگ سالان که همزمان با مســابقات جوانان برگزار 
می شود، دعوت شده است.به نفرات برتر این وزن نیز 

به ترتیب10، ۵ و 3هزار دلار تعلق می گیرد.

خبر  

والیبال

سرمربی تیم والیبال پیام خراسان :

هدفمان صعود به مرحله پلی آف است
سرمربی تیم والیبال سبزجامگان پیام خراسان 
در حاشیه برگزاری اولین جلسه تمرینی این تیم   
گفت: خوشبختانه در همه پست ها بازیکن های 
خوب و توانمنــدی را جــذب کردیــم و امیدواریم 
نتایجی در خور شان والیبال خراسان رضوی در 
لیگ برتر کسب کنیم و بتوانیم به مرحله پلی آف 
مسابقات راه یابیم . اکبر خداوردی افزود: تا آغاز 
مســابقات لیگ برتر کمتــر از یک مــاه و نیم زمان 
داریم و در صددیم با کادر فنی تیم در این مدت کم 

بازیکنان را به شرایط آرمانی برسانیم .
وی ادامــه داد : از همــه مســئولانی کــه بــه تیــم 

کمک کردنــد تا با آرامش بیشــتری بــه تمرینات 
مان بپردازیم کمال تشــکر را دارم و امیدوارم این 
وفاق و همدلی بین باشــگاه و مســئولان استانی 
بیش از پیش مشاهده شــود . مدیرعامل باشگاه 
سبزجامگان پیام خراسان نیز در این باره گفت:با 
وجود ایــن که مشــکلات عدیــده ای پیــش روی 
باشگاه بود، توانستیم شرایط آغاز تمرین ها را به 
خوبی فراهم کنیم .علی شــیخ الاسلامی افزود:  
قبــل از تمرین تیــم والیبال  بــا رســولیان معاون 
اقتصادی استاندار هم جلسه ای را برگزار کردیم 

که به جمع بندی های خوبی رسیدیم.

علی ترابی-وقتی در 9 ســالگی ورزش را شــروع کرد، کسی 
فکرش را نمی کرد که این دختر نونهال روزی یکی از نابغه های 
ورزش کشورمان لقب بگیرد. وی به واسطه پدرش به رشته تنیس 
روی میز علاقه مند شد و با شوق این ورزش را ادامه داد. از همان 
ابتدا استعداد خاصی در این ورزش داشت تا به حدی که در اولین 
مسابقه استانی مقام دوم را کسب کرد و در قهرمانی کشور هم 
اول شد. خیلی زود پله های ترقی را یکی پس از دیگری طی کرد 
و  توانســت در آوردگاه های بین المللی برای کشورمان افتخار 
آفرینی کند و حالا می توان از وی به عنوان یکی از سرمایه های 

ورزش تنیس روی میز کشورمان نام برد.
 “مهشید اشتری” که 19 بهار از عمرش را سپری کرده، تاکنون 
با توجه به محدودیت هایی که داشته ، توانسته است در بیش از 
30 تورنمنت بین المللی با افتخار حضور داشته باشد و در بیشتر 
رویداد ها به یمن مدال آوری اش پرچم کشــورمان برافراشــته 
شــود. این ورزشــکار خراســانی این روزها تمام تلاشــش برای 
رسیدن به آرزوی دیرینه اش یعنی حضور در المپیک است.  هر 
چند که در این مسیر مشکلات و دغدغه های زیادی دارد که نیاز 
است مسئولان استانی و حتی کشوری شــرایط خوبی را برای 
این ورزشکار با استعداد که انگیزه های فراوانی نیز دارد، فراهم 
کنند. به بهانه 30 شهریور ماه سالروز تولد این دختر پینگ پنگ 
باز خراسانی گپ و گفتی با او در زمینه دغدغه ها و مشکلات پیش 

رو داشتم که ماحصل آن در ادامه تقدیم علاقه مندان می شود.

امیدوار به المپیک   
مهشید اشــتری این روزها تمرین های خودش را به طور 
جدی در مشــهد و تهران دنبال مــی کند تا در ســالی که 
منتهی به المپیک 2020 است، بتواند نماینده خوبی برای 
کشورش باشد.وی با وجود تمام مشــکلات دست از تلاش بر 
نداشــته و خیلی امیدوار اســت که بتواند به آرزوی دیرینه خود 
یعنی حضور در المپیک برسد، اما معتقد اســت که راه سختی 
پیش رو دارد و باید مرحله به مرحله پیش رود.وی در این باره می 
گوید:» رسیدن به این آرزو نیازمند تمرین و تحمل سختی های 
زیادی است که امیدوارم با تلاش خودم و حمایت های بی دریغ 
مربیان و پدر و مادرم در این مسیر موفق شوم.البته به کمک های 
مسئولان هم نیازمند هستم تا در این راه کنارم باشند و از حمایت 

دریغ نکنند.«های خودشان 

وی که تجربه حضــور در بازی های آســیایی جاکارتا را به همراه 
دارد،درباره برنامه های پیش رو تا پایان سال می افزاید:» المپیک 
2020 را پیــش رو داریم و بــرای همین بایــد در تورنمنت های 
زیادی حضور یابیم تا ســطح خود را از نظر رنکینــگ بالا ببریم. 
برای همین در داخل کشور چند رویداد مهم به ویژه در شهرهای 
مشهد ، کرج  و کرمانشاه پیش رو داریم که حتما باید شرکت کنم 
و پس از آن نیز انتخابی تیم ملی برگزار می شود که این حضور در 
این رقابت ها تاثیر خیلی زیادی در کسب سهمیه المپیک دارد. 
البته قرار است به چند تورنمنت بین المللی نیز اعزام شویم که 

الان حضور در کشور بلاروس قطعی شده است.«
از ایران حدود چهار ســهمیه می توانیم در المپیــک پیش رو در 
رشته تنیس روی میز داشته باشیم که در دوره های قبل در بین 
بانوان، ندا شهســواری حضور داشــت و در این دوره نیز مهشید 
اشتری خیلی امیدوار به حضورش در بزرگ ترین آوردگاه   ورزشی 
جهان است. وی با بیان این که مدتی است که اردوهای تیم ملی 
منظم برگزار می شــود و تمام هدفمان کســب سهمیه المپیک 
است، اظهار می کند:»حدود 10- 12 ورزشکار خانم الان جزو 
برترین ها در ایران هســتند که هر کدام شــانس کسب سهمیه 
المپیک را دارند.اگر امســال نحوه ســهمیه المپیک به صورت 
منطقه ای باشد، ایرانی ها شانس بیشتری دارند؛ چرا که ایران 
در آسیای میانه حرف اول را در تنیس روی میز می زند و به راحتی 
می توانیم سهمیه المپیک را کسب کنیم وگرنه اگر نحوه کسب 
سهمیه منطقه ای نباشد ، کارمان در برابر حریفانی از کره جنوبی  

ژاپن ، چین و ... سخت تر می شود.«

وضعیت رنکینگ   
ورزشــکاران تنیس روی میــز ایران طی چنــد ماه اخیــر از نظر 
رنکینگ افت داشــتند که علت آن نیز حضور نداشتن در رقابت 
های بین المللی است. این نابغه خراســانی در تنیس روی میز 
با تایید این مطلب می گوید:»سقوط در رنکینگ مربوط به همه 
ورزشکاران ایرانی است؛ چرا که طبق سیستم فدراسیون جهانی  
باید ورزشکاران هر ماه در تورهای حرفه ای شرکت کنند تا بتوانند 
رنکینگ خودشان را ارتقا بدهند. فدراسیون تنیس روی میز هم 
با توجه به بضاعت مالی می تواند تعداد محدودی در طول سال 
اعزام داشته باشد.در مابقی مســابقات به خود ورزشکار بر می 
گردد که شخصا حضور یابد. متاسفانه مشکل اصلی ما نداشتن 
حامی مالی است . به نوعی بانوان دغدغه های مالی زیادی دارند 

و باید به این ملی پوشان بیشتر توجه شود.«

دغدغه های اشتری  
اشــتری همچنین در ادامه صحبت های خود به حقوق نگرفتن 
خودش در تیــم ملی اشــاره و خاطر نشــان می کند:»بــه عنوان 

ملی پوش هم اکنون هیچ حقوقــی دریافت نمی کنم، اما هیئت 
تنیس روی میز خراســان رضوی بخشــی از هزینه هــای رفت و 
آمد به اردوهای تیم ملــی را می پردازد که همین مســئله خیلی 
در روحیه ام تاثیر گذار است و باعث می شود که دغدغه کمتری 
داشته باشم و بیشــتر تمرکزم به تمرین ها باشد.« این ملی پوش 
خراسانی که تجربه حضور در ســه دوره مسابقات جهانی آلمان 
، سوئد و مجارســتان را دارد، به مهم ترین دغدغه خود در سالی 
که منتهی به کسب سهمیه المپیک 2020 است، اشاره و با بیان 
این که نیازمند حمایت های همه جانبه مسئولان استانی هستم، 
خاطر نشان می کند:یک ورزشکار ملی پوش برای این که بتواند 
بهتر تمرین کند و برای کشورش مدال کسب کند،نیازمند حمایت 
های همه جانبه مسئولان است تا کمتر دغدغه و مشکل داشته 
باشد.تاکنون حمایت ها از سوی فدراسیون و هیئت تنیس روی 
میز استان خوب بوده اســت.  خوشبختانه به تازگی دیداری هم 
با جناب آقای فتاحی ، مدیر کل ورزش و جوانان خراسان رضوی 
داشــتم که دیدگاه خوبی راجع به ورزشــکاران حرفه ای دارند و 
ایشان  قول  مساعد  دادند  که هزینه های اعزام ها به مسابقات بین 
المللی را تا المپیک پرداخت کنند. حتی بحث حقوق ماهیانه هم 
مطرح شد که این مســئله خیلی در روحیه ام تاثیرگذار است و با 

خیال راحت تر می توانم برای استانم افتخار آفرینی کنم. 

استعدادهای مشهدی  
طی چند سال اخیر اقدامات خوبی در رده سنی پایه تنیس روی 
میز انجام شده است و  ورزشــکاران خوبی در کشور مطرح شده 
اند که نمونه بارز آن مهشید اشتری است. این ورزشکار خراسانی 
نیز این موضوع را تایید و اظهار می کند: »مشــهد استعدادهای 
زیادی دارد که اگر حمایت و دیده شوند،قطعا در آینده می توانند 
حرف های زیادی برای گفتن داشته باشند. طی چند سال اخیر 
استقبال خیلی خوبی از این رشته ورزشــی شده است و برخی 
پیشرفت های قابل توجهی هم داشته اند که قطعا نیاز به حمایت 

دارند.«

تمرینات 5 ساعته  
وی هم اکنون دانشجوی رشته تریبت بدنی است و روزانه حدود 
سه،چهار ســاعت تمرین می کندتا به آرزوی دیرینه خود یعنی 
حضور در المپیک برسد.اشتری شــرایط خود را این گونه بیان 
می کند: »حضور در المپیک آرزوی هر ورزشکاری است و برای 
همین روزانه تمرینات خوبی را پشت سر می گذارم. هر چند که 
هنوز اول راه هســتم و فرصت حضور در المپیــک های بعدی را 
هم دارم .الان در مشهد بین سه تا چهار ساعت و در تهران حدود 
پنج ساعت تمرین می کنم. امیدوارم بتوانم با حضور در المپیک 

بخشی از زحمات پدر و مادرم را جبران کنم.« 

قول مساعد 
 

مدیرکل ورزش و جوانان استان

 

 برای پرداخت هزینه های اعزام

خیز »مهشید« 
برای المپیک 2020 
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واحد صفحه آرایی روزنامه خراسان 
سفارش می پذیرد

در بازی سخت فوتسال بانوان استان 

غفلت، 3 امتیاز را پراند 
قره داشــی -در مهم ترین بازی هفته ششم 
لیگ برتر فوتســال بانوان کشور ، تیم نامی نو 

اصفهان مهمان بانوان خراسان رضوی بود.
در نیمه نخست این دیدار بیشتر بازی در زمین 
تیم اصفهانی دنبال شد، در دقیقه 10 بازی 
داور پنالتی برای تیم نامی نو اصفهان گرفت 
اما بــا صحبــت داوران ایــن تصمیم وتو شــد.  
تنها پنج دقیقه به پایان بــازی باقی مانده بود 
که توپ به صورت سارا شیربیگی بهترین گل 
زن تیم فوتسال خراسان رضوی برخورد کرد 
و سبب شد لحظاتی از هوش برود و در تنفس 
دچار مشکل شود.این مصدومیت سبب شد تا 
این بازیکن دقایقی بیرون زمین باشد و بعد از 
بازگشت به زمین از روی نقطه پنالتی نخستین 
گل بازی را به ثمر برســاند. در نیمه دوم نامی 
نو اصفهان در چند ضد حمله موقعیت هایی 
را به دست آورد اما نتوانست از این فرصت ها 
استفاده کند. تیم فوتسال استان نیز همانند 
نیمه نخســت در ضربات پایانی دچار مشکل 
بود وبه گلی نرســید تا این که الهام عســکری 
گل مساوی نامی نو را در لحظات پایانی بازی 
به ثمر رساند . بعد از این گل پاورپلی هم به تیم 
مشهدی کمک نکرد تا بازی با نتیجه تساوی 
به پایان برسد. سرمربی تیم فوتسال خراسان 
رضوی در خصوص این بازی می گوید: نامی 

نو تیمی نبود که ما بخواهیــم مقابلش امتیاز 
ازدســت بدهیم،  هم قسم شــده بودیم تا سه 
امتیاز کامل بــازی را بگیریم انصافا بازیکنان 
ما خوب کار کردند، ولی موقعیت هایی را که 
داشتیم نتوانستیم به گل تبدیل کنیم و  ثانیه 
های پایانی نتوانســتیم آن طور که باید بازی 
را مدیریــت کنیم.فاطمه شــریف ادامــه داد: 
شاید اگر خطای ثانیه های پایانی رخ نمی داد 
ما پیروز می شــدیم، از برخی بازیکنان بومی 
راضی نیســتم و به آن ها گفتم متاسفانه پنج 
بازی ابتــدای فصلمان خیلی دشــوار بود و به 
نوعی از هفته دوم تا ششم ما پنج فینال را پشت 
سر گذاشــتیم این خیلی روی بازیکنان فشار 
وارد کرد وحتی دســت ما در انتخاب بازیکن 
بسته بود ونمی توانستیم به بازیکنان جوان تر 
تیم میــدان دهیم . وی خاطر نشــان کــرد: از 
هفته آینده از بازیکنان کم تجربه استفاده می 
کنیم و به آن ها میــدان خواهیم داد چه بســا 
بهتر از این بازیکنانی که در میدان هســتند و 
قدر جایگاه شــان را نمی دانند باشند. ما اگر 
بازی های ســاده تری داشــتیم در هفته های 
اول فرصت هماهنگــی به وجود مــی آمد اما 
بازی های دشوار سبب شد تا به این هماهنگی 
نرسیم. امیدوارم در هفته های آینده به نتایج 

مدنظرمان برسیم.

بازیکن سابق تیم استقلال در خصوص بازی پلی آف تیم 
شــهرخودرو در لیگ قهرمانان آســیا و پیش بینی اش از 
موفقیت این تیم گفت: شهرخودرو فصل قبل آن قدر خوب 
و عالی نتیجه گرفت و جزو مدعیان قهرمانی در لیگ بود 
که باعث شد توقع ها از او بالا برود.قطعا امسال نیز همین 
طور خواهد بود. روح ا... باقری افزود: تمامی بازی ها چه 
در لیگ برتر،چه جام باشگاه های آسیا و چه جام حذفی 
برای مــا حکم بازی های تــک حذفــی را دارد.مهم ترین 
ویژگی تیم شــهرخودرو یکدل و یکدســت بودن تمامی 
بازیکنان است . همه فکر و ذکر ما نیز  همین خواهد بود 
که بتوانیم  در هر بازی  پیروز و سربلند از زمین خارج شویم.
 باقری درخصوص تجربه کارکردن با یحیی گل محمدی 
اظهار کرد: جدا از این که  گل محمدی از نظر فنی و دانش 
فوتبال بسیار کاربلد وحرفه ای است.به نظرم مهم ترین 
گزینه برای موفقیت یک سرمربی که بتواند در کار عالی 
و ماندگار باشد، رفاقت با بازیکنان تیم ودرک کردن آنان 

اســت.این موضوع  خیلی برای رشــد فوتبالی بازیکنان 
حائز اهمیت است و خوشبختانه آقای یحیی از این ویژگی 
برخورداراست. با توجه به دانش فنی و فوتبالی آقا بحیی و 
انگیزه تمام  بچه ها بدون شک امسال یکی از بهترین سال 

های مجموعه تیم شهرخودرودر لیگ برتر خواهد بود.
وی درخصوص استقبال هواداران تیم شهرخودرو بعد از 
پیوستن او به این تیم گفت: خداراشکرنه تنها از من بلکه از 
تمامی بازیکنان جدیدی که به این تیم و شهر مشهد آمدند 
خیلی اســتقبال و حمایت شــد.جا دارد از تمامی مردم 
خونگرم شهرمشهد و هواداران پرشــورتیم شهرخودرو 
تشکر کنم. امیدوارم که بتوانیم با نتایج بسیار خوب پاسخ 
محبت و حمایتشان را بدهیم. مهاجم تیم شهرخودرو در 
خصوص عملکرد خوبش گفت: صد درصد هر بازیکنی 
اهدافی برای خودش دارد و دوست دارد بتواند در تمامی 
بازی ها عملکرد خوبی داشته باشد و برای تیمش مثمرثمر 

باشد.بدون شک من هم ازاین قاعده مستثنا نیستم.

توقع از شهر خودرو بالاست
مهاجم سابق استقلال:


